
Zápisnica č. 29/2005 
z mimoriadneho zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 6. júna 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan 

Žalman, Karol Jelemenský, František Janíček, Jozef Jasenek – prodekan 
FEI, Alojz Kopáčik – prodekan SvF, Dušan Bakoš, Peter Gál, Ľudovít 
Molnár, Oliver Moravčík –prodekan MtF, Pavol Horváth – CVT, Jana 
Vaškorová – CVT, Daniel Bobok, Pavel Timár, Iva Šajbidorová 

 
Neprítomní: Vladimír Báleš, Robert Redhammer, Helena Žideková, Dušan Petráš, 

Jozef Sablik, Martin Repko 
 
Program: 
 
1. Implementácia akademického informačného systému na STU (pror. Molnár) 
2. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1. Akademický informačný systém STU „STU OnLine“ (pror. Molnár) – Príloha č. 1 
 
 
K bodu 1 Implementácia akademického informačného systému na STU  

(pror. Molnár) 
Pror. Molnár: Predložil písomný materiál Akademický informačný systém STU „STU 

OnLine“ a podrobne prezentoval jeho obsah. Materiál obsahuje: 
Východiská, Súčasný stav, Strategický zámer, Change manažment, Zásady 
pre zmeny, ukážku pracovnej plochy pre študenta, zamestnanca a 
organizácie STU, Prvky AIS v rámci služieb a používateľskej podpory pre 
študentov a pre zamestnancov STU. 

  
Dekan Janíček: Prezentoval stanovisko FEI STU prostredníctvom odborníka prodekana FEI 

Jozefa Jaseneka a pripomienky boli zaslané aj písomne. 
• Podstatný rozdiel je v tom, že TU Graz je centrálne riadená univerzita, 

kým na STU máme konfederáciu fakúlt, v tom môže byť problém 
• Dal otázku, či existujúce softvéry ako napr. KIB, Magion a pod. budú 

komunikovať s novým AIS, alebo nie 
• Legislatívne pozadie rakúskeho AIS bude zrejme trochu odlišné od 

nášho 
• Jedná sa o úplne nové prostredie, na aké nie sme zatiaľ zvyknutí. 
• Zaujímal sa, aký bude vývoj tohto systému, kedy to bude naše, či 

budeme my môcť do systému zasahovať, alebo budeme závislí na 
dodávateľovi s každou maličkosťou. 

Dekan Gál: Úloha z rokovania KR STU ukladala prorektorovi Molnárovi zvolať poradu 
expertov z fakúlt na túto tému. Pýta sa, či porada bola zvolaná a aké sú jej 
výsledky. Chýba odborné stanovisko o kvalite tohto AIS. 

Dekan Bakoš : Zaujímal sa čo tento projekt bude stáť fakulty a aké budú požiadavky na 
hardvérové vybavenie na fakultách a internátoch STU. 

Dekan 
Jelemenský: 

Požaduje predložený materiál doplniť o cieľový stav. Aké technické 
podmienky sú požadované na implementáciu nového AIS a chýba mu tiež 



finančná časť projektu. 
Podekan MtF 
Moravčík: 

Chýba mu konkrétny harmonogram postupnosti implementácie nového AIS 
a termín 1.9.2006 na uvedenie nového AIS do prevádzky na STU považuje 
za veľmi tvrdý. Odporúča vybrať prioritné veci z AIS, kde fakulty nemajú 
rôzne názory a stým začať. Zatiaľ mu chýba konkrétny projektový tím. 

Dekan Molnár: Pomerne dlho už o tomto projekte hovoríme, ale stále na veľmi všeobecnej 
úrovni. Tiež upozornil na absenciu Projektu implementácie AIS. 

Prodekan SvF 
Kopáčik: 

Opýtal sa na financovanie projektu. Niektoré univerzity na Slovensku 
dostali príspevky z MŠ SR na kúpu nového AIS. Nestanoví MŠ nejaké 
všeobecné požiadavky, ktoré „náš“ systém nebude spĺňať? Ako je to u nás 
na STU ? 

  
Pror. Molnár: Odpovedal na otázky: 

• Najprv si musíme dať odpoveď na otázku, či chceme a potrebujeme 
nový komplexný AIS na STU 

• Ak odpoveď je áno, potom nie je v našich silách, aby sme si ho sami 
vytvárali, a preto bola vypísaná medzinárodná súťaž na jeho dodávku, 
ktorú vyhrala ponuka z TU Graz. 

• Podrobný harmonogram implementácie AIS sa pripravuje 
• Poradu expertov nemohol zvolať, lebo dekani mu nenahlásili žiadne 

mená expertov z fakúlt  
• V rámci výberového konania tu pracovala odborná komisia, ktorá 

záruku o kvalite AIS dáva 
• Investičnými nákladmi na zakúpenie AIS fakulty nebudú zaťažované, 

len prevádzkovými nákladmi po jeho implementácii 
  
Prodekan SvF 
Kopáčik: 

Pred schválením navrhol presnejšie formulácie v Strategickom zámere, 
ktorý bol uvedený v písomnom materiále. 

Dekan 
Jelemenský: 

Navrhol, aby sme schválili len základnú filozofiu strategického zámeru 
celého projektu nového AIS. 

Dekan Janíček: Súhlasí so schválením filozofie strategického zámeru a neskôr to môžeme 
upresniť. 

Podekan MtF 
Moravčík: 

Opýtal sa akú prioritu bude mať implementácia AIS. Projektový tím musia 
tvoriť predovšetkým odborníci na informačné systémy. 

Pror. Kalužný: Stanovisko prodekanov pre pedagogiku je jednoznačné – sú za nový AIS. 
Prodekani pre štúdium sa dohodli, že nový AIS musí obsahovať minimálne 
všetko to, čo obsahoval systém „Študent“ + zohľadnenie legislatívy SR. 

  
Pror. Molnár: Informoval, že prvé kolo rokovaní s dodávateľom nového AIS bude 8.-11. 

júna 2005 v Bratislave a bude sa týkať štúdia. Vyzval dekanov fakúlt STU, 
aby na toto rokovanie s rakúskou stranou nominovali svojich odborníkov tak 
na študijné otázky, ako aj informačné systémy. Teraz sa bude jednať 
o zadefinovanie všetkých požiadaviek, ktoré chceme mať funkčné v novom 
AIS. 

  
Uznesenie KR č. 1/29/2005 
KR STU súhlasí so strategickým zámerom implementácie AIS na STU 
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Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 

 

Doc. Ing. Ernest BUČKO, PhD., prorektor STU 

 

Prof. RNDr. Ľudovít MOLNÁR, DrSc. dekan FIIT STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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